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TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 
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UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 16.10.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  16.10.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Orienteringer fra rådmannen: 

 Brukerundersøkelse bruker/pårørende på sykehjemmet 

Kommunalsjef Sollund orienterte. Vil komme tilbake til driftsutvalget og eldrerådet når 

undersøkelsen er ferdig. 

 Pilotprosjektet – Turnus 



Kommunalsjef Sollund orienterte. Prosjektet ble avsluttet 30.09.13. Spørreundersøkelse i 

regi av regi til alle involverte. Skal se på hva vi skal arbeide videre med. Det er ikke 

aktuelt å fortsette med 32,5 timer – Mest aktuelt med 35,5 timer. Positivt å få bort 

uønsket deltid. Det vil bli en gjennomgang i driftsutvalget når undersøkelsen er ferdig. 

 Økonomi – Tiltak 

 Kommunalsjef Sollund orienterte om samhandlingsområde Helse og omsorg: 

 Utfasing av doble rom er status quo. 

 Kutt i bruk av vikarbyrå – Bruker egne ansatte 

 Pilotprosjekt – Ferdig 

 Rehabilitering av korttidsavdeling – Henger sammen med doble rom 

 Sykepleierressurs – Ser på tilgjengelighet over flere avdelinger 

 Reduksjon i nattevakt – Gjennomført 

 Reduksjon i kjøp av varer og tjenester – Flott jobb gjort i organisasjonen 

 Gjennomgang av prosjektstillinger – Ser på det 

 Storkjøkkenet – Tiltak innvirkning på budsjett 2014 – Har gått ut til 

nabokommunene 

 Administrativ strukturering – Bemanningskontor – Ser på avdelingsledere. 

3 – 4 kan gå over i andre stillinger 

 Reindyrking av hjemmetjenesten – Spennende å se på 

 Hverdagsrehabilitering – Hjemmetrenere 

 Torggata 16 – Mange prosesser er startet 

 Gjennomgang av nattjeneste 

 Paviljong 3,5 og 7 – Prosess er startet 

 Bemanningskontor – Fra nyttår eier de alle turnuser 

 Kommunalsjef Rolandsen orienterte om samhandlingsområde Oppvekst og 

kultur: 

 Løper som det er beskrevet i saken 

 Utfordringer for fremtiden som vi ikke har svar på enda 

 Samhandlingsområdet skal gå i balanse i år 

 Kommunalsjef Bernhardsen orienterte om samhandlingsområde Plan og 

kommunalteknisk: 

 Ikke veivedlikehold i sommer 

 Arealplanlegger er kommet i gang 

 Stenging av Fauskebadet i sommer er gjennomført 

 Arbeid med renholdsplan er startet 

 Egne vikarer gjennomføres 

 Energibruk er ikke gjennomført, men er satt fokus på 

 Arbeider med fordeling av ansvar mellom Fauske Eiendom KF og 

enhetsbrukerne 

 Fokus på energibruk og vedlikehold 

 Det blir ikke gjennomført utskifting av lyspærer i gatelys 

 Barnevernstjenesten v/fagleder barnevern Gunhild Westergaard 

 

Merknader til dagsorden: 

 Ekstra sak – Settes opp 

 Ekstraordinært driftsutvalgsmøte på sak Sagatun før formannskapets behandling 28. 

oktober. 

 Jørn Stene (FL): 

Er Eiaveien omsorgsboliger eller institusjonsboliger? 

 



Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

Kommunalsjef Sollund svarte. Demente har behov for institusjonsplass. Det kan differensieres. 

Tvang når noen låser døra. Innstilling fra arbeidsgruppa tror jeg vil bli institusjon. Kommunalsjef 

Bernhardsen svarte at heldøgnstilbud og bemanning er det viktigste. 

 

Svar på tidligere spørsmål: 

Marit Stemland: 

Kommunalsjef Bernhardsen svarte. Vei til paviljongene skal rettes opp. Føler på lys skal ordnes 

når elektriker er tilstede. 

 

Driftsutvalget ble enig om å avholde et ekstraordinært møte fredag 25. oktober kl. 09.00 – 11.00 

ang. Sagatun. 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

090/13 GODKJENNING AV MØTEBOK 

091/13 REFERATSAKER I PERIODEN 

092/13 ORIENTERING UNGDATA-UNDERSØKELSEN 

093/13 ENDRING AV VEDTEKTER OG RAMMEPLAN FOR SFO 2014-2017 

094/13 ENDREDE GRENSER FOR SKOLESKYSS - FAUSKE KOMMUNE 

095/13 VURDERING FOR LÆRING I FAUSKE-SKOLENE 

096/13 ANSKAFFELSE AV NY LØYPEPREPARERINGSMASKIN 

097/13 MØTEPLAN 2014 FOR PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG, 

DRIFTSUTVALG, FORMANNSKAP OG KOMMUNESTYRE 

098/13 KLAGE PÅ VEDTAK OM 80 % RESSURS    B-SAK 

099/13 KLAGE PÅ AVSLAG FOR FRITAK AV LEIE AV IDRETTSHALLEN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/8189      

 Arkiv sakID.:   13/1943  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    090/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 7/2013 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 7/2013 godkjennes. 

 

 

DRIF-090/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/8188      

 Arkiv sakID.:   13/1942  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    091/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 13/7961 U 11/1575 25.09.2013 Sulitjelma barnehage TILSYNSRAPPORT 

SULITJELMA BARNEHAGE 

 13/7120 U 11/1575 27.09.2013 Medås Gårdsbarnehage TILSYNSRAPPORT FOR 

TILSYN 28.08.2013 MEDÅS 

GÅRDSBARNEHAGE 

 13/8082 U 11/1575 27.09.2013 Lyngheia Barnehage BA TILSYNSRAPPORT TILSYN 

LYNGHEIA BARNEHAGE 

AVDELING TINKELIHEIA 

 13/7937 I 13/1879 18.09.2013 Felleslista FORESPØRSEL OM 

TILLATELSE TIL HOSPITERING 

INNENFOR PLEIE-

/OMSORGSSEKTOREN 

 13/7960 U 13/1879 25.09.2013 Karin Rugås VEDRØRENDE FORESPØRSEL 

FRA FELLESLISTA OM 

HOSPITERING 

 13/8709 U 06/1429 15.10.2013 Driftsutvalget BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT 

SEPTEMBER 2013 

 13/8711 U 11/2487 15.10.2013 Driftsutvalget ERFARING FRA 

BRUKERKONTORET FOR 

SEPTEMBER 2013 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

DRIF-091/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/8206      

      Arkiv sakID.:   13/1949  Saksbehandler:  Jan Frode Setså  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    092/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

  KOMMUNESTYRE  07.11.2013 

 

 

 

ORIENTERING UNGDATA-UNDERSØKELSEN 

   

 
Vedlegg: Ungdata-undersøkelse kortvariant 

 

Sammendrag: 
 

Ungdata-undersøkelsen 2013 ble gjennomført i april måned. Undersøkelsen er gjennomført i regi 

av KorusNord, og de har gjennomført lignede undersøkelse i ca. 150 kommuner i Norge. 

I Nordland har 20 kommuner gjennomført undersøkelsen. 

 

Elever i 8-10. trinn ved Valnesfjord, Vestmyra og Sulitjelma skole deltok. 319 elever deltok, 

svarprosent på 85 %. Veldig bra i en frivillig undersøkelse. Elever som ikke tok undersøkelsen 

var enten borte eller ønsket ikke å delta.  

Oppslutningen gir oss grunnlag til å vurdere hvordan ungdommene oppfatter egen hverdag.  

 

Tema var: 

 forholdet til foreldre og venner 

 skole og fremtid 

 fritid, helse og trivsel 

 tobakk og rus  

 risikoatferd og vold 

 

 

Ungdata har gitt oss en mengde opplysninger/data om hva ungdommene tenker. Undersøkelsen 

vil sammen med andre fakta gi kommunen et grunnlag for videre arbeid med planer, 

tilrettelegging og satsningsområder. Ungdata-undersøkelsen en av flere brukerundersøkelser som 

kan være et redskap for innsats og prioriteringer i både kommunal og frivillig regi. 

Informasjonen som Ungdata gir kan evalueres opp mot data som elevundersøkelser i skole gir.  

 

Viktig at brukerundersøkelser brukes for det de er verd, og tas med i fremtidig utvikling og 

arbeid i Fauske.  

 

Saksopplysninger: 

 

Noen hovedtrekk fra undersøkelsen: 

 

 80 % av ungdommene i undersøkelsen klarer seg godt 

 15 % av ungdommene i gråsone 



  5 % av ungdommene klarer seg dårlig 

 Betydelig flere jenter enn gutter rapporterer om psykiske plager 

 Mange er fysisk aktive og mange trener på egenhånd 

 De fleste (3 av 4) av ungdommene har ikke drukket så mye alkohol at de har vært beruset 

siste halvår. 5 % har vært beruset mer enn 5 ganger  

 6 % (19 stk.) sier de har brukt hasj eller marihuana minst en gang siste 12 måneder 

 De aller fleste (91 %) sier at de trives på skolen, høyere prosent i 8.trinn enn 10. trinn 

 Flere jenter(68%) enn gutter(50%) sier at de ønsker å ta høyere utdanning 

 42 % av guttene(mot 7 % av jentene) bruker mer enn 2 timer daglig på å spile dataspill 

 20 % av guttene sier at de vanligvis spiller data sent, kveld /natt. 

 

Undersøkelsen har en mengde opplysninger av hvordan ungdommene oppfatter en hverdag, her 

er noen suppelende trekk:  

 

o Vi bruker mindre tid på lekser og leser mindre bøker enn landsgjennomsnitt 

o Litt under landsgjennomsnitt i troen på om de vil ta høyere utdanning(høgskole 

og universitet) 

o 49 % aktiv i fritidsorganisasjon, under landsgjennomsnitt(65%) 

o Vel 60 % bruker over 2 timer på data utenom skole, 30 % av guttene over 4 timer 

pr. dag, jentene på 19 % over 4 timer pr. dag 

o Fornøyd med egen helse, litt under landsgjennomsnitt (67% vs 71%) 

o 75 % av ungdommen trener ukentlig, litt under landsgjennmsnitt(79%) 

o Over gjennomsnitt på spørsmål: plaget av ensomhet og depressiv stemningsleie 

o Jentene betydelig mer bekymret enn guttene på spørsmål: 

 Bekymret deg for mye om ting 

 Følt at alt er et slit 

 Søvnproblem 

 Vært sint og aggressiv 

 Følt deg ulykkelig, trist og deprimert 

 Følt håpløshet med tanke på fremtiden 

 Følt seg ensom 

o Guttene mer positiv til å la egne barn vokse opp i nærmiljøet, 64 % svarer svært 

gjerne/gjerne til å la barna vokse opp i nærmiljøet  

o 34 % mener de kan skaffe hasj i løpet av to til tre dager, 21 % i landssnitt.  

o 6 % (19 stk.) sier de har brukt hasj eller marihuana minst en gang siste 12 

måneder 

o Ca. 90 % sier at de hverken røyker eller snuser 

o 91 % sier det er viktig med en fortrolig venn 

o 83 % er svært eller litt fornøyd med foreldrene sine, litt over snitt. 

o Over 90 % stoler på sine foreldre og at foreldrene stoler på dem 

o Kun 51 % fornøyd med lokalmiljøet, 69 % på landsbasis.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Ungdata-undersøkelsen gir et grunnlag for refleksjon over oppvekstsvilkår for ungdommer i 

Fauske kommune. Sammen med andre brukerundersøkelser må materialet tas med i planlegging 

av kommunale planer, tilrettelegging av fritidsaktiviteter og være et redskap i forebyggende 

arbeid i kommunen.  

 



RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Saken tas til orientering 

 

Ungdataundersøkelser gjennomføres hvert tredje år. 

 

Elevundersøkelser i 7. trinn og 10. trinn er obligatorisk.  I tillegg innføres det 

elevundersøkelse i 5,6,8 og 9. trinn fra 2014.  

Evaluering av undersøkelsene skal være med å danne grunnlag for arbeid med utvikling 

av oppveksttilbudet i Fauske. 

 

 

DRIF-092/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Saken tas til orientering 

 

Ungdataundersøkelser gjennomføres hvert tredje år. 

 

Elevundersøkelser i 7. trinn og 10. trinn er obligatorisk.  I tillegg innføres det 

elevundersøkelse i 5,6,8 og 9. trinn fra 2014.  

Evaluering av undersøkelsene skal være med å danne grunnlag for arbeid med utvikling 

av oppveksttilbudet i Fauske. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/8203      

      Arkiv sakID.:   13/1948  Saksbehandler:  Jan Frode Setså  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    093/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

  KOMMUNESTYRE  07.11.2013 

 

 

 

ENDRING AV VEDTEKTER OG RAMMEPLAN FOR SFO 2014-2017 

   

 
Vedlegg: 1. Gjeldende vedtekter for SFO 

2. Gjeldene rammeplan 

3. Høringsforslag til nye vedtekter og rammeplan for SFO med innspill  

4. Forslag til nye vedtekter og rammeplan  

5. Evaluering SommerSFO 2011-2013 

 

Sammendrag: 
 

Vedtektene ble sist endret i 2011 og det ble vedtatt at det skulle være SFO-drift også om 

sommeren. Ordningen har nå fungert i tre år. Evalueringen av driften er grunnlag for forslag om 

å endre SFO. Se vedlagte evaluering siste tre år, vedlegg 5. 

Vedtektene er tilpasset nye kommunale rutiner for påmelding. Forslag på 10 måneders ordinær 

SFO-drift og egen SommerSFO er begrunnet i store forskjeller i antall påmeldte barn, faktisk 

oppmøte og overforbruk av ressurser på SommerSFO.  

Rammeplan for SFO ble sist behandlet av kommunestyret i 1997. Plan er foreslått revidert, se 

vedlegg 4.  

Vedtekter og rammeplan har vært på høring i mars-april. Innspill til vedtektene kommet, ingen 

innspill til rammeplan. 

Skolefritidsordningen er lagt til Opplæringsloven § 13-7. 

 

Saksopplysninger: 

 

Evaluering av SommerSFO har vært grunnlag for forslag om driftsendringer i SFO. Dagens 

ordning med at foreldre betaler for 11 måneder i SFO foreslås endret til 10 måneder. Ordinært 

SFO følger da skoleåret. Barn som har behov for SommerSFO melder sitt behov til SFOledere 

innen 30. april.   

 

Dagens SommerSFO opplever langt større påmelding av barn enn det som møter opp. 

Foreldrene har betalt for 11 måneder, da er det helt naturlig at vi kan få et større antall påmeldte 

barn enn det faktiske behov. Dette viser erfaringstall for 2011-2013. Oppmøteprosent for 

2011(57%), 2012(64%) og 2013(64%), se vedlegg 5. 

 

Forslag til å endre SFO-driften skal gi bedre samsvar mellom faktisk behov og betaling for 

tjenesten som den enkelte trenger. En mer reell påmelding skal gi bedre tilpasning av 

ressursbehovet. Dagens ressursbruk har vært planlagt ut fra påmelding, når færre barn møter blir 

det overkapasitet. Økonomisk er dette et uønsket overforbruk. Samsvar mellom behov for 



SFOtid, riktig bemanning og at bruker av tjenesten betaler for sitt behov er bakgrunn for forslag 

om nye vedtekter. 

 

Forslag til ny driftsordning forutsetter vedtektsendringer. En arbeidsgruppe av SFO-ledere, 

rektor i Valnesfjord og saksbehandler har jobbet frem forslag til nye vedtekter og ny rammeplan. 

Den gamle rammeplan var behandlet i kommunestyret i 1997, og slik moden for revisjon. 

 

Forslag til nye vedtekter og rammeplan ble sendt ut på høring til skolens SU, SFO, fagforeninger 

og FAU/KFU 21.mars 2013 med frist 30.april 2013.  

 

I forslag som foreligger er det gjort endringer i følgende §: 

 

§2 Definisjon og formål 

Tekst strykes: Det er også mulig å gi leksehjelp i SFO. Dette avgjøres ved den enkelte skole. 

Leksehjelp organiseres i skole, reduksjon iht. vedtatte vedtak. Innspill fra SU Vestmyra på dette. 

 

§3. Rammer for drift 

Tekst tilføyes: Det vises for øvrig til opplæringsloven og den kommunale rammeplan. 

 

§7. Inntak av barn 

Tekst endres iht. nye rutiner og forslag om driftsendring. Innspill fra SU Vestmyra på uklar tekst 

endret.  

  

§ 7.1. Inntaksperioder/registrering 

Tekst endret iht. nye rutiner for elektronisk på- og avmelding. Klargjøring av tekst etter innspill fra 

SU Vestmyra. 

 

§ 8. Betaling av opphold 

Endring av tekst iht. overgang fra 11 måneder til 10 måneders betaling ordinær SFO. SommerSFO 

betales iht. kommunale satser. Tekst endret etter innspill fra SU Vestmyra. 

 

§ 9. Oppsigelse av plass 

Tekst endres iht. nye rutiner og forslag om driftsendring. 

 

§10. Måltid 

Presisering av teksten. Ingen endring av innholdet. 

 

§11. Åpningstider-planlegging-ferier 

Endring av tekst iht. endring ordinær SFO til å følge skoleåret, og rutiner knyttet til SommerSFO. 

Presisering av at planleggingsdager sammenfaller med barnehagenes planleggingsdager.  

 

§14. Intern kontroll 

Endring: Brukerundersøkelser skal gjennomføres årlig i januar. SU Vestmyra foreslo to 

brukerundersøkelser pr. år, men det foreslås en årlig. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Erfaringene fra 2011-2013 tilsier at ordinær SFO bør følge skoleåret, og kombineres med 

SommerSFO med egen påmelding og betaling. Bedre samsvar mellom faktisk behov som den 

enkelte bruker har og riktig bemanning av tjenesten, vil gi økonomiske besparelser. Overforbruk 



av bemanning pga. betydelig lavere oppmøte enn påmelding vil unngås, og brukere som trenger 

tjenesten betaler for sitt behov. Brukere som nå har betalt for 11 måneder og ikke benytter 

SommerSFO, får samsvar mellom den tjenesten de har behov for og det de betaler for.  

 

Tilpasset ressursbruk i SommerSFO vil gi bedre mulighet til ferieavvikling og mindre/ikke 

behov for vikarbruk. Ledig kapasitet iht. til tilsettingsforhold brukes inn mot skole/SFO i 

skoleåret.  

 

Vedtektene og rammeplan er foreslått gjeldene fra 2014-2017. Dette vil kvalitetssikre at 

vedtekter og rammeplan tilpasses og revideres.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Vedlagte forslag til vedtekter (vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14. 

2. Vedlagte forslag for Rammeplan(vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14.  

 

 

DRIF-093/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Vedlagte forslag til vedtekter (vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14. 

2. Vedlagte forslag for Rammeplan(vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/8014      

      Arkiv sakID.:   13/1896  Saksbehandler:  Terje Valla  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    094/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

  KOMMUNESTYRE  07.11.2013 

 

 

 

ENDREDE GRENSER FOR SKOLESKYSS - FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: Kommunestyresak 135/08 

Kartutsnitt x 2 fra Google Maps 

 

Sammendrag: 
I kommunestyre sak 135/08 ble det vedtatt grenser for når elever tilknyttet den enkelte skole i 

Fauske kommune skulle få tilbud om skoleskyss, utfra lovgrunnlag i opplæringsloven. 

 

Som generell regel er det da vedtatt at 1. klassinger som bor mere enn 2 km. fra skolen skal få 

skoleskyss, mens 2. – 10. klassinger må bo over 4 km. fra skolen. 

 

I tillegg vil elever som har særlig farlig eller vanskelig skolevei ha rett til skoleskyss uten hensyn 

til avstand fra skolen. Herunder vil momenter som manglende gang- og sykkelvei, fartsgrense på 

strekningen de går, belysning og værforhold være vurderende faktorer. 

 

Saksopplysninger: 

 

Kommunestyrevedtak 135/08 ga skoleskyss til elever som bodde vest for Tareveien på riksvei 80 

utfra prinsippet om at de hadde en farlig skolevei i en 70 sone. Dette for elever ved både Erikstad 

og Vestmyra skole. 

 

Høsten 2013 var arbeidet med ny gang- og sykkelvei fra Erikstad til Klungseth ferdig, og det er 

dermed en sammenhengende sykkelvei fra sentrum og helt til grendehuset på Klungseth. Elever 

må krysse riksvei 80, men da i en 50- sone med et godt opparbeidet krysningspunkt, med 

belysning. 

 

Fra enden av gangveien og til Vestmyra skole er det 3,8 km (se kartutsnitt). Fra enden av 

gangveien og til Erikstad skole er det 2,6 km (se kartutsnitt). 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Med ferdigstillelse av ny gang og sykkelvei har elever bosatt på strekningen fra Tareveien og 

vestover til gang- og sykkelveiens slutt ved Klungseth grendehus, en trygg og god skolevei, med 

belysning. Avstanden fra Erikstad skole og Vestmyra skole overstiger ikke grense på 4 km, og de 

elevene som er bosatt på denne strekningen og går på 2. – 10. trinn mister rett til skoleskyss, 

utfra et likhetsprinsipp med elever i resten av kommunen. 

 



For elever i 1. klasse gjelder fortsatt grense på 2 km. Avhengig av bostedsadresse på den gitte 

strekningen vil noen ha krav på skyss, og andre ikke. Her vil grense på 2 km. fra utgangsdør 

hjemme og til inngangsdør skole være gjeldende.  

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

For elever ved Erikstad og Vestmyra skole på 2. – 10. trinn endres grense for skoleskyss 

til elever bosatt vest for gang- og sykkelveiens slutt ved Klungseth grendehus. 

 

For 1. klassinger ved Erikstad skole, bosatt på samme strekning, vil regelen om 2 km. 

gjelde. 

 

 

DRIF-094/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

For elever ved Erikstad og Vestmyra skole på 2. – 10. trinn endres grense for skoleskyss 

til elever bosatt vest for gang- og sykkelveiens slutt ved Klungset grendehus. 

 

For 1. klassinger ved Erikstad skole, bosatt på samme strekning, vil regelen om 2 km. 

gjelde. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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VURDERING FOR LÆRING I FAUSKE-SKOLENE 

   

 
Vedlegg: Brosjyre fra Udir – Underveisvurdering i fag. 

Vurdering for læring – Fauske kommune. Lokal satsningsplan. 

Skoleeiers sluttrapport. 

Vurdering for læring. Fauskeskolene. 2011-2016. 

 

Sammendrag: 
 

Alle skolene i Fauske kommune, samt Straumen skole i Sørfold kommune, har skoleåret høst 

2011 / vår 2013 deltatt i et prosjekt initiert av utdanningsdirektoratet (Udir) som kalles 

«Vurdering for Læring» (heretter forkortet til VfL). Vi har deltatt i pulje 3 av totalt 4 puljer på 

nasjonalt plan. 

  

Prosjektet har hatt som formål å sikre at lovendringer i opplæringsloven i forhold til punktet om 

underveisvurdering og sluttvurdering innlemmes i skolene praksis, med formål å fremme økt 

læring for alle elever som beskrevet i tekst fra utdanningsdirektoratet: 

 

«I forskrift til opplæringsloven brukes begrepet underveisvurdering og sluttvurdering. Formålet 

med underveisvurdering er å fremme læring, utvikle kompetanse og gi grunnlag for tilpasset 

opplæring. All vurdering i fag som foregår i løpet av opplæringen fram til slutten av 10. års trinn 

og i løpet av opplæringen på års trinn i videregående opplæring defineres som 

underveisvurdering. Underveisvurdering er en rettighet for alle elever og lærlinger. 

 

Underveisvurdering skal gis løpende i opplæringen som veiledning. Gjennom 

underveisvurderingen får lærer/instruktør og elev/lærling informasjon om elevens faglige 

progresjon. Informasjon om hva elever og lærlinger kan og hva de må jobbe mer med, kan 

brukes til å tilrettelegge opplæringen etter deres ulike behov. Når underveisvurdering brukes til 

å fremme elevers læring og tilpasse opplæringen er det vurdering for læring. 

 

Formålet med sluttvurdering er å gi informasjon om nivået til elever og lærlinger ved 

avslutningen av opplæringen i fag. Under finner du en oversikt som viser forskjellen mellom 

underveis- og sluttvurdering» 

 



 
 

Se også vedlagt brosjyre fra Udir: Underveisvurdering i fag. 

 

Prosjektets oppbygging er nærmere beskrevet i vedlegget: Vurdering for læring – Fauske 

kommune. Lokal satsningsplan. 

 

Saksopplysninger: 
 

 

I Fauske kommune søkte vi om deltakelse for alle våre skoler da dette er forskriftsfestede 

prinsipper vi er satt til å utføre. Utfra søknad kom vi med i pulje 3 av totalt 4 for hele landet. Vi 

fikk deretter spørsmål fra Sørfold kommune om å delta sammen med oss med Straumen skole 

ettersom de ikke fikk deltakelse. Dette sa vi ja til for å kunne dele erfaringer på området med 

også en annen kommune. 

 

Prosjektet ble tildelt en totalramme på kr. 500 000, hvorav den ene halvparten var 

selvfinansiering og den andre eksterne midler fra Udir. 

 

Det lå mange forutsetninger til grunn for deltakelse, og en av disse var ansettelse av 

ressursperson i perioden. Her ble Wenche Bogen Nygaard, inspektør for ungdomstrinnet på 

Vestmyra skole, frikjøpt i 30 % stilling forrige skoleår for å drive prosjektet i samarbeid med 

skoleeier. 

Alle skoler måtte velge ut nøkkelpersonell (endringsagenter) som skulle ha ansvar for 

gjennomføring på team-nivå, og alle rektorene var involvert i hele prosessen for å sikre 

forankring på den enkelte enhet. 

 

Det er gjennomført 3 hele kursdager for alle ansatte i Fauske skolene i perioden. Her har det vært 

hentet inn kompetanse fra Udir og Gyldendal forlag som foredragsholdere på temaet. Disse 

personene har også vært sentrale aktører i den nasjonale satsningen og oppstarten av hele 

prosjektet fra Udir. Arbeidsmetoden gjennom året har vært lærende nettverk, og det er arrangert 

4 to-dagers samlinger med endringsagentene, ressursperson, rektorer og skoleeier i perioden. Her 

har vi også knyttet til oss fagkompetanse fra Universitetet i Nordland, ved Nils Ole Nilsen, for å 

hjelpe oss å utvikle de lærende nettverkene. 

 

Skolene har i perioden jobbet spesielt med 4 områder tilknyttet fagfeltet vurdering, beskrevet slik 

på Udir sine sider: 

 

«Det er særlig fire forskningsbaserte prinsipper som er sentrale i vurderingsprosesser som har 

til formål å fremme læring. 



 

Elevers og lærlingers forutsetninger for å lære kan styrkes dersom de: 

 

   1.  Forstår hva de skal lære og hva som er forventet av dem. 

   2.  Får tilbakemeldinger som forteller dem om kvaliteten på arbeidet eller prestasjonen.  

   3.  Får råd om hvordan de kan forbedre seg. 

   4.  Er involvert i eget læringsarbeid ved blant annet å vurdere eget arbeid og utvikling. 

 

Tydelige mål og kriterier, faglige relevante tilbakemeldinger, råd og om forbedring og 

involvering i vurderingsarbeidet, er viktig for å fremme læring. Disse prinsippene er nedfelt i 

forskrift til opplæringsloven som rettigheter for elever og lærlinger. Prinsippene kan bidra til at 

både lærer/instruktør og elever/lærlinger får mulighet til å påvirke undervisningen ved hjelp av 

kommunikasjon og dialog.» 

 

Ytterligere informasjon om satsningen og gjennomføringen av pulje 3 finnes på Udir sine 

nettsider: 

 

http://www.udir.no/Vurdering-for-laring/ 

 

Vedlagt sluttrapport beskriver måloppnåelse for prosjektperioden.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Skolene i Fauske kommune er nå godt kjent med de prinsippene som vurdering i fag skal bygge 

på. Herunder forskjellene på underveisvurdering av og for læring, samt sluttvurdering.  

 

Alle skoler er nå satt i stand til å tilnærme seg forskriften på området, og vi skal jobbe videre 

med implementeringen til vi er sikre på at alle skoler oppfyller de krav som settes her. Derav 

plan for satsningen også skoleårene 2013-16. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
 

Driftsutvalget tar saken til orientering. 

 

 

DRIF-095/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget tar saken til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder skole    

http://www.udir.no/Vurdering-for-laring/
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ANSKAFFELSE AV NY LØYPEPREPARERINGSMASKIN 

   

 
Vedlegg: Ingen  

 

Sammendrag: 
 

Fauske IL har gjennom henvendelser og møter bedt om at det utredes kjøp av ny 

tråkkemaskin i Klungsetmarka. Fauske IL har en plan for finansiering av maskinen og har 

innhentet tilbud på en aktuell maskin, som vil  koste ca. kr. 1,4 mill.-.  Dagens maskin i 

Klungsetmarka kan selges til Valnesfjord IL. 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Dagens maskin  

Nåværende løypeprepareringsmaskin er en Kassbohrer Pistenbully 100 og den ble anskaffet i 

2006. Maskinen eies av Fauske kommune. Maskinen fungerer rimelig bra, men er blitt 7 år og 

tilfredstiller ikke fullt ut de krav som Klungsetmarka skianlegg krever. Dette også tatt i 

betraktning at Fauske IL har store ambisjoner vedrørende arrangering av store mesterskap. Da 

er det viktig at fasiliteter og infrastruktur er på plass.  

En utskifting av maskinen i Klungsetmarka  vil gi Valnesfjord IL en mulighet til å overta 

dagens maskin i Klungsetmarka. Maskinen til Valnesfjord IL er fra 80-tallet og helt utslitt.  

 

Dagens maskin har en leasingkontrakt på 10 år inngått i 2006 med en rest på 430 000 kr.- . 

Valnesfjord IL ønsker å overta nåværende maskin i for kr. 400 000.- .Fauske IL er villig til å 

betale ut resten av leasingkontrakten på kr. 30 000.-  

 

Et kommunalt kjøp må følge reglene i forskrifter om offentlige anskaffelser og 

innkjøpsverdien antas å bli så høy at innkjøpet må kunngjøres i Doffin nasjonalt.  

 

Finansiering 

I dag har Fauske kommune en leasingkontrakt på nåværende maskin hvor kommunen betaler 

kr. 144.000,- pr år. 

Ny maskin vil ha en antatt kostnad på ca. kr. 1,6 mill.-  inkl. mva.  

Fauske IL  har fått tilsagn på  kr. 300 000.- fra Sparebanken Nord-Norge til  anskaffelse av ny 

maskin. Som finansieringsplanen viser så vil en ny maskin ha en lavere utgift pr. mnd enn 

dagens leasing avtale. 

 



Finansieringsplan  

  
Finansiering Beløp 

Kostnad ny maskin inkl mva  Kr.1 600 000.- 

Sponsormidler fra Sparebanken NN Kr.   300 000.- 

Mva kompensasjon Kr.   320 000.- 

Finansieringsbehov Kr.   980 000.- 

 

Dagens maskin har en utgift på    kr 138 000 .- pr. år.eks mva  

Ny maskin med lån      kr 120 000.-  pr.  år.  

Besparelse kr 18 000- pr. år eks mva  

 

Med en stipulert låne-rente på 3,66% med avdragstid på 10 år vil det gi en årsutgift på kr. 120 

000.- og besparelsen i forhold til utgifter på dagens maskin vil være  kr. 18 000.- 

 

Finansieringa kan skje ved låneopptak, eller  bruk av midler avsatt til ubundet 

investeringsfond. 

 

Plan for drift og kostnader  

Dagens maskin blir drevet over kommunens driftsbudsjett og driftsutgiftene til ny maskin blir 

likt med utgiftene til dagens maskin som  utgjør  pr. år ca. kr. 120 000.- i lønnsutgifter, 

service ca. kr. 20 000.- og drivstofforbruk på kr. 20 000 pr. år . 

En samlet årlig kostnad på kr. 160 000 kr.-.  som dekkes over kommunens driftsbudsjett.  

 

Fauske kommune vil stå som eier av maskinen, på lik linje som dagens maskin, og 

driftsmidler lik i dag. 
 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Behovet for ny maskin for å preparere skiløyper i Klungsetmarka er tilstede.  

Klungsetmarka skianlegg er blitt et praktanlegg som har ført til mer fysisk aktivitet i 

befolkninga  og arrangering av NM som ble en stor suksess.  Klungsetmarka skianlegg er 

definert som kommunens hovedanlegg, og det er mange planer om store arrangementer rundt 

anlegget i de neste årene. 

 

En ny maskin vil være moderne, mer effektiv og tilfredsstiller kravene til preparering  av 

kunstsnø og brede traseer . 

Utskifting av maskinen i Klungsetmarka vil også gi Valnesfjord muligheten til å få en mer  

moderne tråkkemaskin.  

Da vil det være  gode og rimeligere maskiner på alle 3 stedene i Fauske kommune. 

 

Framdrift ved eventuell anskaffelse av maskin: 

 Finansiering klar i september 

 Tilbud innhentet gjennom Doffin med vedståelsesfrist 30.09.2013  

 Eventuell bestilling/ kontraktsinngåelse i oktober med levering i løpet av året med 

påfølgende opplæring i bruk av maskinen 

 

RÅDMANNEN FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 



1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 600 000.- 

2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 300 000.- fra Sparebanken 1  som innbetales 

kommunen før kontraktsinngåelse.  

3. Det forutsettes at dagens maskin selges til Valnesfjord IL for kr. 400 000.- før 

kontraktsinngåelse   

4. Fauske IL utbetaler tilskudd på  kr. 30 000 ,- og dagens leasingavtale avsluttes. 

5. Kjøpesummen til ny maskin dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 

 

 

DRIF-079/13 VEDTAK-  29.08.2013 
 

Arnt Pedersen (H) foreslo: 

Saken sendes tilbake til administrasjonen for fyldigere saksbehandling som gir 

oversikt over engasjementet for Fauske kommune og som inkluderer: 

 Behovsanalyse (Fauske, Valnesfjord og Sulitjelma) 

 Oversikt over hvilke maskiner vi har i Fauske i dag med tilhørende kostnader 

for disse (driftskostnader/ leasing/ renter og avdrag) år for år. 

 Oppdaterte tall 

 Avklaring om en slik løypemaskin er spillemiddelberettiget 

 

H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken sendes tilbake til administrasjonen for fyldigere saksbehandling som gir 

oversikt over engasjementet for Fauske kommune og som inkluderer: 

 Behovsanalyse (Fauske, Valnesfjord og Sulitjelma) 

 Oversikt over hvilke maskiner vi har i Fauske i dag med tilhørende kostnader 

for disse (driftskostnader/ leasing/ renter og avdrag) år for år. 

 Oppdaterte tall 

 Avklaring om en slik løypemaskin er spillemiddelberettiget 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 

 

Det videre saksframlegget er tematisert og knyttet til de ulike spørsmål vist i overnevnte 

vedtak. 

Ad – oppdaterte tall 
De tall som er lagt fram tidligere er de korrekte tall.  Det trengs derfor ingen oppdatering. 

 

 

Ad – Avklaring om en slik løypemaskin er spillemiddelberettiget 

Tilskuddsordning til prepareringsmaskiner er av relativt ny art, og kom sist vinter.  Det er 

store begrensninger i tilskuddordningen.  Et av hovedkriteriene er at det lag/foreninger som 

må stå som eier – et annet er at tilskuddsordningen i utgangspunktet gjelder mindre 

løypemaskiner. 

Hvis Fauske kommune skal kjøpe denne maskinen vil den derfor ikke være 

spillemiddelberettiget, og det er også lite sannsynlig at den vil få da dette er en relativt stor 

maskin. 

 



 

Ad – Oversikt over hvilke maskiner vi har i dag med tilhørende kostnader 
Fauske kommune er eier av to lysløyper/løypetraseer selv. 

For øvrig er alle andre løyper i privat eie, og kommune og idrettslag/frivillige/andre har over 

tid skapt en fordelingsnøkkel på bruk av utstyr/midler for å at løypenettet i kommunen til 

enhver tid skal kunne være optimalt til både folkesport og trening og aktiv utøvelse av idrett 

(konkurranser) 

 

 

Matrisen under viser stipulerte kostnader Fauske kommune har (pr 1.000) pr anlegg slik dette 

har vært de senere åra. 

 

 
Energi Drivstoff Leasing Leie garasje Service Tilskudd Sum 

Klungsetmarka*(**) 40 40 144 20 30 
 

298 

Valnesfjord 15 7 
  

20 15 57 

Sulitjelma*** 9 15 
  

16 30 70 

Hauan*(**) 6 5 
  

5 
 

16 

Fauskeeidet 6 
     

6 

Finneid 15 2 
    

17 

        

       
440 

* egne anlegg 
       ** egen maskin 
       ***Tråkkemaskin 

Ballvassveien eies av 
Fauske kommune 

        

Kort om de ulike anlegg: 

Klungsetmarka: Et meget godt attraktivt anlegg, som er 50 % eid av kommunen (gammel del) 

og 50 % av Fauske IL ski. Det er anskaffet kunstsnøanlegg som gir anlegget lengre sesong og 

således noe økte kostnader. Skileikanlegg etablert – ett anlegg for hele familien. Det 

prepareres fortrinnsvis med tråkkemaskin. Anlegget har meget høy bruk vinterhalvåret 

rekreasjon/ tur/ trening. Eies og driftes av Fauske Kommune i felleskap med Fauske IL. 

Maskinpark: Kassbohrer Pistenbully 100, ble anskaffet i 2006 

 

Valnesfjord: Flere ulike anlegg (Hauklandsmarka, Løkåsheia, Jordbru og Fridalen) og således 

bruksfelt fra trening til rekreasjon. Hauklandsmarka og Løkåsheia prepareres med snøscooter 

og gammel tråkkemaskin. Jordbru og Fridalen blir preparert med tråkkemaskin (VHSS) på 

dugnad (tilskudd) fom 1. februar ut sesongen. Mye brukt – rekreasjon/ tur. Eies og driftes av 

Valnesfjord IL, rekreasjonsområdet Fridalen på tilskudd fra kommunen. Tråkkemaskin fra 

VHSS. 

 

Sulitjelma: Tre anlegg (Bursi, lysløypa skihytta og Ballvassvegen). Bursi driftes av IL Malm. 

I treningsøyemed blir området Ballvassvegen mye benyttet av personer fra hele regionen før 

snøen kommer i lavlandet. Sulisfjellet har mye hyttefolk som verdsetter preparerte turløyper 

meget høyt. Skisesongen i Sulitjelma kan deles i forsesong (november-desember) og 

tursesong (februar-april). Det benyttes fortrinnsvis tråkkemaskin i fjellet og snøscooter i 

Bursi. Eies og driftes av IL Malm på tilskudd fra Fauske Kommune med kommunens 

tråkkemaskin. 



 

Hauan: En løype tilknyttet Hauan skole og barnehage. Benyttes av lokalbefolkningen både på 

ski og bein, og gir rask adkomst til både skog og fjell. Ettersom området i mindre grad krever 

transport er bruken meget høy. Det prepareres med snøscooter/ atv. Eies og driftes av Fauske 

Kommune. 

Maskinpark: Skidoo Shandic 550 – 2006-modell, Arctic Cat 700 Esitex – 2012-modell.   

 

Fauskeeidet: Et relativt lite anlegg, men med et meget bra skileikanlegg. Eies og driftes av 

Fauskeeidet IL. 

 

Finneid: En løype tilknyttet Finneid skole. Benyttes av lokalbefolkningen både på ski og bein, 

og gir rask adkomst til både skog og fjell. Ettersom området i mindre grad krever transport er 

bruken meget høy. Det prepareres med privat snøscooter. Eies og driftes av Finneid IL. 

 

 

Ad Behovsanalyse: 
Nyanskaffelse Klungsetmarka 

De senere åra har både fylkeskommune og kommune jobbet med å gjøre Klungsetmarka 

skianlegg til å ha status som fylkesanlegg.  Beliggenheten gjør at det svært ofte er snø i 

Klungsetmarka når det ikke er andre steder.  Dette så vi også i fjor, da NNM ble flyttet på kort 

varsel fra Stokmarknes til Fauske. 

 

En annen grunn er at det finnes kunstsnøanlegg i Klungsetmarka. 

Å preparere kunstsnø er noe annet enn å preparere natursnø. 

En av grunnene til å anskaffe en ny maskin til Klungsetmarka er at denne vil være kraftigere 

og mer hensiktsmessig til å preparere kunstsnø.  I tillegg er bredden på en ny maskin større, 

som gjør at driftsutgifter (diesel, tidsbruk) går ned. 

 

Maskinen som i dag er i Klungsetmarka begynner å merke tidens tann.  Serviceutgiftene øker, 

og slitedeler må skiftes ut.  Ved anskaffelse av ny blir serviceutgiftene årlig halvert, samt at 

drivstoff-forbruket går ned da maskinen er større og det kreves færre turer. 

 

Behovene i Klungsetmarka er store.  Det er et stort skimiljø i Indre Salten for tiden.  Og 

klubber fra Sørfold og Bodø kommer også til Fauske for trening. 

I tillegg benytter videregående skole anlegget 2 ganger i uken til deres «Utvidet toppidretts-

slinje på dagtid. Dette er et samarbeid mellom klubbene i Salten og Olympiatoppen.  

(Innstranden, Splint, Siso og Fauske IL).  Dette tilbudet har økt i omfang, og etterspørselen er 

stadig økende.  

Og tar vi med med skileikanlegget som også er kommet er det økt besøk alle dager, da 

barnehager og skoler har sist vinter vist stor interesse for anlegget. 

 

I tillegg til de overnevnte forhold vil de årlige leasingkostnader gå ned med kr 18.000,- i 

forhold til dagens leasingkostnader. 

 

Klungsetmarka er hovedanlegget i kommunen, og det tilbudet som fins i anlegget er av en art 

som gjør at det er viktig med forutsigbarhet.  Anskaffelse av en 

prepareringsmaskin/tråkkemaskin i kommunal regi vil være viktig for å skape den 

kontinuiteten som kommune og idrettslag trenger for framtida, og vil være et viktig 

virkemiddel for å skape nye store konkurranser også. (a la NM – 2012) 



Kontinuitet er et viktig element.  At kommunen er eier skaper denne kontinuiteten, da lags- og 

foreningsarbeid kan gå i bølgetopper og dermed også bølgedaler.  

 

Behov andre løyper/traseer 

Ut fra tilbakemelding fra foreningene rundt i kommunen er behovet dekt på utstyr, og 

personellsiden.  I Valnesfjord vil etter hvert Jordbru fases ut, når brukstida i henhold til 

spillemidler går ut.  Da vil det være da bli en oppjustering av Haukelandsmarka som trase, og 

det er der Valnesfjord idrettslag ønsker å sette inn den gamle tråkkemaskinen for å 

effektivisere drifta av det anlegget. 

 

Skulle imidlertid ikke Valnesfjord Idrettslag og kommune bli enige om en salgsavtale, er det 

helt klare indikasjoner at maskinen kan selges på det åpne markedet for tilsvarende sum som 

gjort i forarbeidet til dette saksframlegget. 

 

 

NY INNSTILLING: 

 

1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 600 000.- 

2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 300 000.- fra Sparebanken 1 som innbetales 

kommunen før kontraktsinngåelse.  

3. Det forutsettes at dagens maskin selges til Valnesfjord IL for kr. 400 000.- før 

kontraktsinngåelse.  Skulle partene ikke bli enige om en avtale selges maskinen på 

det åpne markedet. 

4. Fauske IL utbetaler tilskudd på  kr. 30 000 ,- og dagens leasingavtale avsluttes. 

5. Kjøpesummen til ny maskin dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 

 

 

DRIF-096/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Grete Haugberg stilte spørsmål med egen habilitet. Styremedlem Fauske IL Ski. 

Haugberg ble enstemmig erklært inhabil etter forvaltningslovens § 6 første ledd e). 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Punkt 1. Tillegg til innstilling: 

…. og innløsning av dagens leasingavtale med kr. 430 000,- 

 

Punkt 2. Som innstilling. 

 

Punkt 3. Endres til: 

Dagens maskin stilles til rådighet til Valnesfjord IL. 

 

Punkt 4. Valnesfjord IL innbetaler til kommunen kr. 50 000,- som et bidrag for maskin 

som stilles til rådighet til V.IL. 

 

Punkt 5. Blir lydende: 

Kjøpesummen til ny maskin og innløsning av dagens leasingavtale dekkes av 

avsetning ubundne investeringsfond. 

 



FL’s forslag ble vedtatt med 7 mot 1 stemme avgitt for rådmannens forslag til 

innstilling. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 600 000.- og innløsning av dagens leasingavtale med kr. 430 000,-. 

2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 300 000.- fra Sparebanken 1 som innbetales 

kommunen før kontraktsinngåelse.  

3. Dagens maskin stilles til rådighet til Valnesfjord IL. 

4. Valnesfjord IL innbetaler til kommunen kr. 50 000,- som et bidrag for maskin som 

stilles til rådighet til V.IL. 

5. Kjøpesummen til ny maskin og innløsning av dagens leasingavtale dekkes av 

avsetning ubundne investeringsfond. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     
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      JournalpostID:   13/8104      

      Arkiv sakID.:   13/1915  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    079/13 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  15.10.2013 

 097/13 DRIFTSUTVALG  16.10.2013 

  FORMANNSKAP  28.10.2013 

  KOMMUNESTYRE  07.11.2013 

 

 

 

MØTEPLAN 2014 FOR PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG, DRIFTSUTVALG, 

FORMANNSKAP OG KOMMUNESTYRE 

   

 
Vedlegg: Møteplan 1. og 2. halvår 2014 

Planleggingskalender for utvalgsmøter 2014 

 

Sammendrag: 
 

Vedlagt følger forslag til møteplan 2014, hvor det er tatt hensyn til de vedlagte merknader som vi 

kjenner til. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 2014 

godkjennes som vist i vedlegg. 

 

 

PLUT-079/13 VEDTAK-  15.10.2013 
 

Jens Erik Kosmo (AP) foreslo: 

Det settes opp et ekstra møte i PLUT tirsdag 17. juni og 18. februar (temamøte). 

 

Rådmannens forslag til innstilling med AP’s endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 2014 

godkjennes som vist i vedlegg med følgende endring: 

 Det settes opp et ekstra møte i PLUT tirsdag 17. juni og 18. februar (temamøte). 

 

 

DRIF-097/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Følgende omforente forslag ble fremmet: 

Det settes opp et ekstra møte i DRIF onsdag 18. juni og 19. februar (temamøte). 

 

Rådmannens forslag til innstilling med det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 



 

VEDTAK: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 2014 

godkjennes som vist i vedlegg med følgende endring: 

 Det settes opp et ekstra møte i DRIF onsdag 18. juni og 19. februar (temamøte). 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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  Unntatt offentlighet  JournalpostID:   13/7944      

  Off.loven § 13  Arkiv sakID.:   10/2218  Saksbehandler:  Inger-Lise Evenstrøm  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    098/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

 

 

 

KLAGE PÅ VEDTAK OM 80 % RESSURS    B-SAK 

   

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Vedtaket om ekstra ressurs på 80 % assistent knyttet til NN opprettholdes for 

barnehageåret 2013-2014.  

Klagen tas ikke til følge.  

 

 

DRIF-098/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Marit Sørensen (SV) foreslo: 

Klagen tas til følge. 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer for SV’s forslag. 

 

VEDTAK: 

Vedtaket om ekstra ressurs på 80 % assistent knyttet til NN opprettholdes for 

barnehageåret 2013-2014.  

Klagen tas ikke til følge.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder barnehage til videre forføyning    
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      JournalpostID:   13/8687      

      Arkiv sakID.:   13/1818  Saksbehandler:  Stig Løvseth  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Klagenemnda 
 

Sak nr.:    099/13 DRIFTSUTVALG Dato:  16.10.2013 

 

 

 

KLAGE PÅ AVSLAG FOR FRITAK AV LEIE AV IDRETTSHALLEN 

   

 
Vedlegg: Klage på vedtak  

Vedtak gjort av enhetsleder 

 

Saksopplysninger: 

 

Dans Fauske har bedt om fritak for leie av idrettshallen til Norgesmesterskap i Swing & Rock'n 

Roll 29.- og 30. november.  

 

Betalingsregulativet for Fauske kommune sier at til denne type arrangementer skal det betales 

leie, samt energi-kostnader. 

 

Dans Fauske sier i sin klage at fritak av leie er avgjørende for økonomien og gjennomføringen av 

arrangementet.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Fauske kommune hadde for 2013 en egen pott for tildeling av støtte til store arrangementer i 

Fauske kommune.  Disse midlene er tildelt for 2013.  Ved en søknad om slike midler ville Dans 

Fauske kunne motta et slikt tilskudd. I nytt reglement for kulturstøtte er dette videreført under 

«Særskilte tilskudd», men dette reglementet trer ikke i kraft for 2014.  

 

Betalingsregulativet for Fauske kommune tilsier at det skal betales leie ved slike arrangementer, 

og søknaden og vedtaket som er gjort i så henseende er gjort med basis i dette. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Klagen tas ikke til følge 

 

 

DRIF-099/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

1) Klagen tas ikke til følge 



 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Klagenemnda    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


